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Toelichting:
De Statenfractie van de SP heeft vernomen dat de Kring Verloskundigen Zeeland een brief
aan de Raad van Bestuur van het Admiraal De Ruyter Ziekenhuis (ADRZ) heeft verstuurd
waarin zij hun zorgen uiten over het aantal opnamestops die dit jaar al zijn afgekondigd bij de
acute verloskunde in Goes.

Volgens het ziekenhuis zijn op de afdeling acute verloskunde opnamestops geweest in de
nacht van 9 op 10 april en op 15 en 16 december. Vrouwen die acute zorg nodig hadden
moesten uitwijken naar ziekenhuizen verder weg. Terwijl een woordvoerder van het
ziekenhuis claimt dat zij een opnamestop tot het uiterste proberen te voorkomen, zijn er nog
meer opnamestops door bezettingsproblemen te verwachten.

Zeeland heeft de afgelopen jaren te maken gehad met een concentratie van de acute
verloskundige zorg terwijl deze zorg in veel gevallen al op grote afstand was. Door een
opnamestop worden moeder en kind (onverwachts) geconfronteerd met een langere reistijd
en de kans op complicaties onderweg.

Het college van Gedeputeerde Staten heeft vaak het belang en noodzaak benadrukt voor
goede zorg aan moeder en kind, mede uitgesproken in de ziekenhuisvisie ‘Kiezen of
verliezen’.

De SP-fractie heeft de volgende vragen:

1. Wat is de reactie van het college op de brief van de Kring Verloskundigen Zeeland
aan de Raad van Bestuur van het Admiraal De Ruyter Ziekenhuis (ADRZ), waarin zij
haar ernstige zorgen uitspreekt over de drie opnamestops die dit jaar al zijn
afgekondigd bij de acute verloskunde in Goes? Deelt het college deze zorgen? Zo
nee, waarom niet?

2. Is het college het met de SP eens dat het onaanvaardbaar is dat om organisatorische
redenen steeds opnamestops worden afgekondigd en dat de Raad van Bestuur deze
problematiek zo snel mogelijk moet oplossen? Zo nee, waarom niet?

3. Wat is de reactie van het college op de bevinding van de verloskundigen dat de
opnamestops spelen sinds de concentratie van de acute verloskundige zorg in 2009?
Wat is hiervoor de verklaring volgens het college?

4. Is het college het met de SP eens dat de opnamestops des te ernstiger zijn omdat de
toegankelijkheid van acute verloskunde voor grote delen van Zeeland al onder druk is
komen te staan door de concentratie van deze zorg? Zo nee, waarom niet?
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5. Is het college het met de SP eens dat de kwaliteit en veiligheid van de acute
verloskunde in Goes extra prioriteit verdienen, gelet op het ontbreken van
uitwijkmogelijkheden in verband met de geografische ligging? Zo nee, waarom niet?
Zo ja, welke consequentie verbindt het college hieraan?

6. Is het college het met de SP eens dat de opnamestops aantonen dat de concentratie
van acute verloskundige zorg niet heeft geleid tot betere kwaliteit? Zo nee, waarom
niet?

7. Erkent het college dat er met verdere concentratie ook een hoger risico is voor
moeder en kind indien er in de nieuwe situatie opnieuw opnamestops ontstaan? Zo
ja, gaat het college evalueren of verdere concentratie wel wenselijk is? Zo nee,
waarom niet?

8. Is het college bereid de visie van Provincie Zeeland zoals beschreven in blz. 12 van
de nota ‘Kiezen of verliezen’; “omdat er gewerkt wordt aan kwaliteitsverbetering in de
acute verloskundige zorg is verdere concentratie te verwachten” te herzien op basis
van deze praktijksituaties? Zo nee, waarom niet?

9. Is het college bereid nauwgezet te volgen of de Raad van Bestuur snel adequate
actie onderneemt om deze risicovolle situatie voor moeder en kind te verbeteren en
zo nodig in te grijpen? Zo nee, strekt de verantwoordelijkheid van het college voor
veilige en toegankelijke zorg in Zeeland zich niet uit tot de acute verloskunde? Dit is
toch juist een van de speerpunten in de ziekenhuisvisie: Kiezen of verliezen?

Namens de SP-fractie,

G. van Unen


